

Nav onze gezamenlijke inspanningen rond de PBM's hebben **5.1.2e** en Van Rijn gisteravond met elkaar gesproken over de door VWS voorgestelde aanpak. Zie hieronder de essentie daarvan (dit heeft **5.1.2e** ook aan Van Rijn doorgestuurd). Afspraak is gemaakt dat eea nu naar MCCB (woensdag) wordt gebracht en in een kamerbrief vervat.

Aangezien het kort dag is, stem ik graag alvast af hoe we dat in het vat gaan gieten. Ik neem aan dat jullie al een kamerbrief over PBM's in voorbereiding hadden voor het a.s. Plenaire debat. Dan kunnen we daarin een stuk opnemen over de afspraken rond de handhaving. In de oplegger voor de MCCB moeten we dan ook de formele consequenties en risico's van deze handelswijze duiden, zodat cfr wens VAn Ark we met besef hiervan dit besluit nemen.

Laat even weten wat jullie planning is, dan kunnen we hierop aanhaken.

Dank

5.1.2e

Hallo allen,

Dank voor de nota.

De risico's zijn helder in kaart gebracht.

Ik kan dit ook alleen maar doen omdat de huidige situatie echt nijpend is en onder de conditie dat het geborgd is in de MCCB besluitvorming van a.s. dinsdag. Ook dat het gaat om een tijdelijke maatregel die we periodiek (elke twee weken) herijken. En ik vind het van groot belang dat het ook in een gezamenlijke brief aan de Kamer wordt gemeld. Onder die condities kan ik toestaan dat de iszw conform de voorgestelde lijn van VWS handelt vanaf nu tot aan de MCCB van a.s. dinsdag.

Ik zal Martin van Rijn hierover bellen.

Groet,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)